

声明

致社会各界人士:

(荷兰) 鹿特丹区中文学校(以下简称"我校") 就如下事宜郑重声明:

在荷兰居住的佘慧明(W.M. Lam-Sher)女士,已经于2018年9月22日正式辞去 鹿特丹区中文学校校长一职,并于2019年6月30日正式辞去在我校担任的一切职 务。届此,我校无委托、更无授权其再代表我校做任何事情。"2019年6月30日之 后",佘慧明女士不得以我校名义从事活动,其在荷兰境内或者境外所做任何活动或 事情都与我校无关。

我校现任校长为庄锡钧先生,副校长为杨桦女士。

特此声明!

鹿特丹区中文学校校董会

2020年12月8日



Statement

To people from all walks of life:

(the Netherlands) Chinese School Rotterdam & Omstreken (hereinafter referred to as "our school") solemnly declares on the following matters:

Mrs. W.M. Lam-Sher (Flora), who lives in the Netherlands, has officially resigned from the position of headmaster of the Chinese School Rotterdam & Omstreken on September 22, 2018, and officially resigned from all positions held in our school on June 30, 2019. Since then, our school does not consign or authorize her to do anything on behalf of our school. "After June 30, 2019", Mrs. W.M. Lam-Sher is not allowed to engage in any activities in the name of our school, and any activities or things she does in or outside the Netherlands have nothing to do with our school.

The current headermaster of our school is Mr. Shek Kwan Chong and the deputy headermaster is Mrs. Hua Yang.

Hereby declare!

The Board of Chinese School Rotterdam & Omstreken

December 8, 2020

Schooladres Parallelweg 401 3112 NA Schiedam (alleen op zaterdagen) Postadres Fransetuinlaan 6 3452 RW Vleuten KvK: 41128076 IBAN: NL36ABNA0426041178 Overig E <u>info@csro.nl</u> W <u>www.csro.nl</u> WeChat CSRONL